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Nr OR-BR.0002.39.2018 

PROTOKOL Nr XXXIXl2018 

z trzydziestej dziewill.tej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 25 stycznia 2018 r. w godzinach 15,00 - 16,00 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 2731XXXI/2018 w sprawie zmian uehwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2018 rok. 

2. Uchwala Nr 274IXXXIXl2018 w sprawie zrnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 275IXXXIXl2018 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Pinezyce. 

4. Uchwala Nr 276IXXXIXl2018 w sprawie nabyeia dzialki w Wojslawieach . 

5. Uchwala Nr 277IXXXIXl2018 w sprawie okreslenia zasad udzielenia dofinansowania 
z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania sluz~ee oehronie powietrza, polegaj~ce 

na wymianie Zr6del ciepla na zr6dlo gazowe w budynkach rnieszkalnych polozonych na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly stanowi~ zal~czniki ill 1 - 5 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 15 (pelny sklad Rady Grniny i Miasta). 

Obradorn sesji przewodniczyla Przewodnicz~ca Rady Grniny 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl,<ezka 
Zast,<pca Burrnistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor Zespolu Uslug Kornunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz,<du GiM Kozieglowy Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urz,<du GiM Kozieglowy 

Miasta Kozieglowy 

Przewodnjcz~cy Sarnorz~du Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 
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Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 r. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Piitczyce. 
7. Podj«cie uchwaly w sprawie nabycia dzialki. 
8. Podj«cie uchwaly w sprawie okreslenia zasad udzielenia dofinansowania z budzetu 

Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania sluz<tce ochronie powietrza, polegaj<tce na 
wymianie :i:r6del ciepla na zr6dlo gazowe w budynkach mieszkalnych polozonych na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
10. Informacja Przewodnicz<tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zakoitczenie obrad 38 Sesji. 

Porz<tdek obrad sesji stanowi zal<tcznik nr 6 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi<tzal<tczniki nr 7,8 do protokolu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna KoIodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej 6smej 
sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 28.12.2017 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal przyj«ty 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 1. Pan Grzegorz Pietrzyk 

2. Pan Marian Szmukier 
3. Pani Bozena Konopka 
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Ad. pk! 4 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2018 (zalltcznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 273IXXXIXJ2018 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2018 rok zostala przyj((ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 5 

Pan Grzegorz Pietrzyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej (zalltcznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2741XXXIXJ2018 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej 
zostala przyj((ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 6 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowosci Pinczyce ( zalltcznik nr II do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2751XXX1XJ2018 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Pinczyce 
zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 7 

Pan Grzegorz Pietrzyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabycia dzialki 
w Wojslawicach (zalltcznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 276 IXXXIXJ20i8 w sprawie nabycia dzialki w Wojslawicach 
zostala przyj((ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 8 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie okreslenia zasad 
udzielenia dofinansowania z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania sluzltce 
ochrorue powietrza, polegajltce na wymianie Zrodel ciepla na irodlo gazowe w budynkach 
mieszkalnych polozonych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy ( zalltcznik nr 13 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 277IXXXIXJ2018 w sprawie okreslenia zasad udzielenia dofinansowania 
z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na zadania sruzllce ochronie powietrza, polegajllce na 
wymianie Zrodel ciepla na zrodlo gazowe w budynkach mieszkalnych polozonych na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Burmistrz GiM Pan Jacek SI~ezka na wst~pie podzi~kowal radnym za podj~eie 
uchwal w dniu dzisiejszym. Rozpoezynamy rok budzetowy, a juz pojawila si~ propozycja 
zmian w budzecie , by dostosowac budzet do pojawiajllcyeh si~ wyzwait. Przez caly czas 
czynione Sll starania w kierunku pozyskiwania srodkow i wprowadzania ieh do budzetu 
Gminy i Miasta. Dzisiejsza zmiana pozwoli na wykonanie drogi gminnej w Mzykaeh 
ul. Koscielna i ul. Sloneezna, ktora b~dzie realizowana w ramaeh Narodowego Programu 
Odbudowy Drog Lokalnyeh . Jest to gruntowa przebudowa dwoeh ulic, a wartosc zadania 
prawie 3mln 800 tys.zl. Wniosek zostal zlozony po raz drugi i uzyskal 11 miejsce na liscie 
rankingowej w wojewodztwie slllskim . Program ten funkejonuje jeszcze w 2018 i w 2019 
roku. 
Kolejnym zadaniem, na kt6re Gmina otrzymuje dofinansowanie to "Przebudowa budynku 
komunalnego na potrzeby Gminno Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach wraz z wyposazeniem" w ramach RPO WSL na lata 2014-2020 ( budynek 
po bylej poezeie). 
Jestdmy trakeie proeedury podpisywania umowy z Urz~dem Marszalkowskim. 
Wartosc ealkowita: I 844 745,59 zl, koszty kwalifikowane: I 524 754,85 zl, dofinansowanie 
wynosi 1 275 000,00 zl. 
Prowadzone sll dzialania, by skutecznie wprowadzac do budzetu kolejne srodki. Z rezerwy 
budzetu pailstwa pojawia si~ mozliwosc pozyskania srodkow na remont drog zniszczonych 
przez powodz i wybrane zostanll drogi, ktore kwalifikowalyby si~ do dofinansowania. 
D!l:i:llc do ograniczenia emisji zanieczyszezeil powietrza, w dniu dzisiejszym Rada Gminy 
przyj~la Regulamin udzielania osobom fizycznym dofinansowania srodkow z budzetu Gminy 
do wymiany zr6del ciepla na Zrodlo gazowe w budynkaeh mieszkalnyeh. 
Gmina przygotowuje si~ do aplikowania 0 srodki w ramaeh Regionalnego Programu 
Operacyjnego Wojewodztwa Sillskiego na odnawialne Zrodla energii z partnerskll Gminll 
Siewierz . W dniu jutrzejszym odb~dzie si~ spotkanie w tej sprawie . Do 26.03.br. ehcemy 
zlozyc wspolny wniosek. Pojawila si~ rowniez mozliwosc wnioskowania 0 srodki dla 
mieszkaiteow w zakresie pomp ciepla. Projektanei juz Sll w terenie i sprawdzajll warunki. 
Przygotowujemy si~ do zlozenia wniosku. 
W okresie mi~dzysesyjnym odbyly si~ spotkania: 
- w sprawie zapewnienia dowozu do Cz~stochowy autobusu relacji Kozieglowy - Gniazd6w -
Mzyki odbylo si~ spotkanie z Prezesem PKS w Cz~stochowie . W zwillZku z tym, 
ze nieekonomiczne kursy autobusow b~dll likwidowane , zwroeilismy si~ 0 to, by PKS 
informowal Urzlld GiM 0 ewentualnych zmianach. Poranny i poporudniowy kurs autobusu 
w/w relacji Sll utrzymane; 

I 

~ 
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- w Starostwie Powiatowym, przy udziale Burmistrza Myszkowa, odby1o si", spotkanie na 
temat Lesniczanki. Nadldnictwo porZl\cdkuje sprawy i obszar ten jest niepokojony ruchami 
wlasnosciowymi. Chcemy, aby teren ten pozosta1 w1asnoSci'le Skarbu Paitstwa i by obr6t 

nieruchomosci'le by1 przy naszym udziale. Jest tam droga i rna nadziej"" ze teren ten b",dzie 
wykorzystany na cele og61no publiczne. Jest pozwolenie ze strony ZarZl\cdu Dr6g 

Wojew6dzkich, by sciezk", pieszo-rowerow'le z Post",pu do Myszkowa w1'leczye w obwodnic"" 
by poprawie bezpieczeitstwo os6b z niej korzystaj 'lecych . 
Nast'<Pnie Pan Burmistrz poinformowa1, ze za posrednictwem Biuletynu i strony intemetowej 
Urz",du informowano mieszkaitc6w 0 braku post",pu prac w zakresie remontu drogi 
wojew6dzkiej 789 od Gniazdowa do Lgoty Nadwarcie. Tak waw'le dla wielu miejscowosci 
w Gminie Kozieglowy inwestycj", zablokowa1y dzia1ania Stowarzyszenia na Rzecz 
Ekorozwoju "EKOGMfNA". W kontekscie tej informacji powsta1 List otwarty 
Stowarzyszenia EKOGMfNA rozpropagowany wilr6d mieszkaitc6w, podaj'lecy b1",dne 
informacje. Pan Burmistrz poinformowa1, ze b",dzie chcial zorganizowae spotkanie 
z mieszkaitcami miejscowosci zainteresowanych remontem od Gniazdowa po Lgot", 
Nadwarcie , by wyjasnie tema!. Zobowi'lc:i:e pracownik6w Urz",du GiM do przygotowania 
wszystkich dokurnent6w zwi!\Zanych z t'le inwestycj'le , zar6wno dokurnentacji Urz",du GiM jak 

i pism Stowarzyszenia EKOGMfNA. Na pocz'letku ubiegtego roku Firma projektowa MOSTY 
podpisa1a urnow", na 2 min zl na opracowanie projektu. Wykonany projekt zostal 

oprotestowany przez Stowarzyszenie na Rzecz Ekorozwoju "EKOGMfNA" . W kwestii 
modernizacji drogi wojew6dzkiej 789 , w Osrodku Kultury w Kozieg1owach odby1o si", 
spotkanie, zamlcJowane przez mieszkaitc6w Kozieg16w. Zebrano 750 podpis6w, 
ze mieszkaitcy s'le przeciwko remontowi drogi , a s'le za obwodnic'le. Kolejne spotkanie odbylo 
si", w Zespole Szk61 w Kozieglowach , na kt6rym przedstawiciele Zarz'ledu Dr6g 

Wojew6dzkich i Gminy zobowi!\Zali si", do podjO(cia dzialait w kierunku projektu obwodnicy. 
Zarz'led Dr6g Wojew6dzkich zobowi!\Za1 SIO( do opracowania koncepcji studium 
korytarzowego obwodnicy, a Gmina zobowi!\Zala siO( do wpisania opracowanej koncepcji 
w Studium uwarunkowait i zagospodarowania terenu. Zarz'led Dr6g Wojew6dzkich 
przygotowa1 kilka koncepcji, ale w sumie zadna z nich nie zostala zaakceptowana przez 
mieszkaitc6w. By1y przeprowadzone konsultacje , mieszkaitcy skladali ankiety dotycz'lece 
wyboru stosownego wariantu i wybrano wariant po1udniowy. Wariant ten zostal jednak 
skutecznie oprotestowany przez mieszkaitc6w Koziegl6wek. Zarz'led Dr6g Wojew6dzki 
widz'lec brak spotecznej akceptacji zakoitczyl prace. Brak ostatecznego wskazania korytarza 
obwodnicy spowodowal, ze Gmina Kozieglowy nie czeka na wskazania i w Studium nie 

b",dzie wpisany jakikolwiek wariant obwodnicy. Obecnie Stowarzyszenie EKOGMINA 
informuje mieszkaitc6w, ze nie blokowalo remontu drogi , a tylko odcinek w Kozieglowach 

ul. Woinicka i cz",se SwiO(tokrzyskiej , co oczywiscie nie polega na prawdzie. Projekt 
wykonany byl na caly odcinek drogi wojew6dzkiej 789, przewidywal 14,7 krn drogi, wiO(c 

zaburzono wykonanie catej drogi, kt6ra miala bye wyremontowana na odcinku od Gniazdowa 

do Lgoty Nadwarcie. Pisma, kt6re wi!\Zaly si", z wstrzymaniem realizacji zadania : 

- pismo z dnia 11.07.2016 r. Stowarzyszenia EKOGMfNA, kt6re wplyn",lo jeszcze przed 
wydaniem decyzji srodowiskowej, 

- w dniu 2l.07.2016 decyzja srodowiskowa zostala przyj O(ta, 
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- 02.08.2016 r. Stowarzyszenie EKOGMINA odwolalo si~ od w/w decyzji do 
Samorz~dowego Kolegium Odwolawczego. Samorz~dowe Kolegium Odwolawcze utrzymalo 
decyzj~ Gmin~ w mocy, wi~c Stowarzyszenie EKOGMINA wnioslo zaskarzenie 
do Naczelnego S~du Administracyjnego w Gliwicach. Przez prawie 8 miesi~cy sprawa byla 
w NSA, wi~c brak decyzji srodowiskowej spowodowal, ze nie mozna bylo uzyskae decyzji 
Wojewody . Z braku dokumentow formalnych zadanie nie moglo brae udzialu waplikowaniu 
o srodki konkursowe. Obecnie w NSA utrzymano decyzj~ SKO w mocy . Jednakze jedna 
mieszkanka z Kozieglow, b~d~ca stron~ w sprawie, wniosla zarzut do decyzji Wojewody 
i sprawa jest w Ministerstwie lnfrastruktury w Warszawie. 

Pan Burmistrz podkrdlil, ze jezeli Stowarzyszenie EKOGMINA zloZylo protest, to me 
powinno informowae, ze dotyczyl on tylko ul. Woinickiej i cz~sci Swi~tokrzyskiej 
w Kozieglowach, bo decyzja srodowiskowa dotyczyla calego odcinka drogi i caly proces 
inwestycyjny zostal zablokowany - od Gniazdowa przez wszystkie miejscowosci przy drodze 
wojew6dzkiej 789 - do Lgota Nadwarcia. Obecnie zadanie to jest na liscie rezerwowej , ale 
nie moze uczestniczye w procedurze konkursowej. Komitet Spoleczny Stowarzyszenia, ktory 
prowadzi dzialania przeciwko przebudowie drogi wojewodzkiej 789 apelowal do ZDW 
o budow~ obwodnicy Koziegl6w. ZDW przygotowal wi~c kilka koncepcji, ale zadna z nich 
nie zostala zaakceptowana przez mieszkailcow. W zwi!\Zku z tymi dzialaniami na razie nie 
zapowiada si~ wi~c ani szybka modernizacja drogi wojew6dzkiej 789, ani tez budowa 
obwodnicy Kozieglow. Burmistrz Pan Jacek Sl~czka zapewnil, ze pomimo takiego stanu, 
w dalszym ci~ b~dziemy zabiegae 0 remont drogi 789. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj~ 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 28 grudnia 2017 r. br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz~dku obrad bie~cej sesji, 
zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady wplyn~ly pisma: 

- pismo mieszkailcow Pinczyc 0 wykonanie remontu drogi gmmneJ w Pinczycach 
stanowi~cej dojazd do posesji oraz do pol, w ramach dofinansowania ze srodkow Urz~du 
Marszalkowskiego w Katowicach. Pismo zostanie przekazane Panu Burmistrzowi, celem 
rozwazenia mozliwosci wnioskowania 0 dofinansowanie; 
- kolejne pismo mieszkanca Osieka dotycz~ce naprawy s~czkow melioracyjnych; 

Do wiadomosci Rady wplyn~ly pisma Starosty Powiatowego w Myszkowie kierowane 
do Burmistrza GiM Kozieglowy : 
- 0 podj~cie dzialail popieraj~cych apel Rady Powiatu w Myszkowie 0 przywrocenie 
w Rejonie Energetycznym w Myszkowie Punktu Obslugi Klienta, 
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- informacja 0 powolaniu Komisji Bezpieczenstwa i Porz<tdku przy Staroscie Myszkowskim 

wraz z projektem planu pracy na 2018 rok. 

Do wiadomosci Rady wplyn~lo pismo Gminnej Sp61dzielni "S.CH" w Kozieglowach 
skierowane do Burmistrza, dotycZ<tce propozycji nabycia przez Gmin~ i Miasto Kozieglowy 
nieruchomosci s'tSiaduj<tcej z budynkiem Przedszkola w Kozieglowach i ustalenia 
spotkania dotycz<tcego uzgodnien zwi<tZanych z podzialem i sprzedaZ<t nieruchomosci. 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka dodal , ze propozycja dotyczy wykupu gruntu wraz z budynkiem 
administracyjnym, bez Pawilonu Koziolek". 

Ad. pkt 11 

Radni nie zglaszali pisernnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 12 

Wolne wnioski: 
Soltys wsi Koziegl6wki Pani Marta Fr<tczek poinformowala, ze mieszkaiJ.cy ul. Klod6wka 

w Koziegl6wkach skarz<t si~ na uci<t:i:liwosc zwi<tZan<t z przejazdem w porze nocnej 
ci~zar6wek, kt6re wywoz<t Zwir z nielegalnego Zwirowiska umiejscowionego w lesie 
pomi~dzy Koziegl6wkami a Lgota G6rn<t. Ci~zar6wki niszcz<t drog~, kt6re nie jest 
przystosowana do takich ci~zar6w. Bylo zg!oszenie na Policj~ , ale nie przynioslo zadnych 
rezultat6w. Prosila 0 interwencj~ w tej sprawie. 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka poinformowa!, ze jest to tern at znany, ale ze wzgl~du na to, 
ze sprawcy nie zostali zlapani na gor<tcym uczynku, nie rna na to dowod6w. Poniewaz 

niekontrolowany pob6r kruszywa jest niedozwolony i nie moze miec miejsca, Kierownik 
Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Srodowiska zajmie si~ spraw<t i podejmie stosowne 
czynnosci. Zostanie r6wniez wystosowane pismo do Policji . 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk podkreSli!a, ze do kolejnej sesji Rady 
w miesi<tcu lutym br. sprawa powinna bye zalatwiona i przedstawiona informacja 
o dzia!aniach podejmowanych w kierunku rozwi<tZania uci<t:i:liwego problemu. 

Ad. pkt 13 

Wobec 
Kolodziej czyk 

wyczerpania porz<tdku obrad Przewodnicz<tca Rady Pani 
zamkn~la obrady trzydziestej dziewi<ttej Sesji Rady Gminy i 

Joanna 
Miasta 

Kozieglowy, dzi~kuj<tc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady trzydziestej dziewi<ttej Sesji zakonczono. 

Protok61 spor d 
Urszula Dyj 


